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Ook 2012 was een rustig jaar als we het oriëntatiegebeuren in België bekijken 

vanuit de ogen van de leden van de Raad van Bestuur. De commissies deden de 

taken die aan hen toegewezen werden en dit op een positieve en constructieve 

manier. Ook de samenwerking tussen de liga’s FRSO en VVO verliep vrij vlot 

zodat we ook hier niet moesten tussenkomen.  

 

De diverse commissies zullen elk voor hun terrein een verdere toelichting geven 

zodat ik me hier niet op glad ijs hoef te wagen. Toch wil ik nog even stilstaan bij 

enkele punten. 

 

Ten eerste willen we onze atleten feliciteren met hun knappe prestaties op de 

diverse internationale kampioenschappen zoals WOC, JWOC en EYOC. Onze 

seniors presteerden zeer sterk op het Wereldkampioenschap met niet minder dan 

6 A-finales en de 13
e
 plaats van onze heren op de aflossing was ronduit 

schitterend. Ook de jeugd presteerde heel behoorlijk op zowel EYOC als JWOC. 

Een goede gewoonte van mij is om geen namen te noemen uit vrees om iemand 

te vergeten maar dit jaar wil ik wel één uitzondering maken namelijk voor 

Tristan Bloemen die Europees kampioen werd op de Sprint. Het zal voor allen, 

atleten en begeleiders, moeilijk worden om deze stijgende trend verder te zetten 

maar, indien we er met zijn allen voor gaan, zal het ons wel lukken. Dat de 

positieve trend in onze uitslagen ook I.O.F. niet ontgaan is kunnen we 

vaststellen uit het feit dat we een wild card kregen voor deelname aan de World 

Games in Columbia. Jammer genoeg moet in België deze aanduiding ook 

bevestigd worden door het Belgisch Olympisch Comite (BOIC) en zij 

oordeelden dat de afstand naar de wereldtop momenteel nog iets te groot is. 

 

Vervolgens wil ik ook uit naam van de Raad van Bestuur onze dank uitdrukken 

aan Patrick Wallaert en Frank Buytaert voor hun inzet in de Ploegencommissie. 

Ook de Technische Commissie zal op zoek moeten gaan naar een vervanger 

voor Serge Jeanmenne die er na meer dan 10 jaar mee stopt; zijn inzicht en 

ervaring zullen zeker gemist worden. Alle drie nogmaals van harte bedankt en 

we hopen dat jullie actief zullen blijven in onze sport. 

 

Verder wil ik ook even stilstaan bij de evolutie van de oriëntatiesport in ons 

land. Een eerste vaststelling is dat het voor sommige van onze kleinere clubs 

moeilijk is om zich te handhaven. Bij FRSO zagen we Les Raptors en BABA 

verdwijnen, bij VVO was dit UBA; hopelijk evalueren de betrokken liga’s de 

oorzaak hiervan en nemen ze, waar mogelijk, de gepaste acties. Wij kunnen 

enkel hopen dat de actieve leden van deze clubs ondertussen elders een 

onderdak hebben gevonden. Wat betreft het aantal deelnemers aan de 



wedstrijden van de nationale kalender kunnen jullie de evolutie in deze chart 

zien. Eerst enkele randbemerkingen: 

- het betreft de wedstrijden van de nationale kalender echter zonder 

de 3 daagse van België omdat de cijfers hiervan heel afhankelijk 

zijn van de organisatiedatum. 

- vanaf 2009 is er een extra wedstrijd, namelijk de clubaflossing, 

bijgekomen.  

- enkelen onder jullie hebben al wel nageteld en gezien dat de som 

van FRSO en VVO niet gelijk is aan het totaal. Oorzaak hiervan is 

het feit dat er ook individuelen en buitenlanders meededen maar 

vooral dat de gedeclasseerden niet zijn meegeteld in de liga’s. Dit 

komt omdat we voor de eenvoud de cijfers van de 

massawisselbeker hebben gebruikt en hier zijn de gedeclasseerden 

niet bij hun club / liga geteld. 

Zoals jullie zelf ook kunnen zien hadden we een achteruitgang met meer dan 

10% in 2011. Op het eerste zicht zijn er weinig conclusies te trekken uit de 

detailcijfers aangezien de vermindering bij beide liga’s plaats grijpt en binnen de 

liga’s zijn ook quasi alle clubs geaffecteerd. Als we naar individuele wedstrijden 

gaan kijken zijn er een aantal die beter scoorden in 2011 en andere dan weer 

beduidend slechter dus ook hier zijn niet direct conclusies uit te trekken. 

Gelukkig heeft deze trend zich omgekeerd in 2012 en moeten we onze hersenen 

niet verder pijnigen om de oorzaak te achterhalen. We zaten in 2012 nagenoeg 

terug op de cijfers van 2009 en 2010. Hopelijk zet deze positieve trend zich 

verder en stijgt het aantal deelnemers aan de wedstrijden van de nationale 

kalender nog verder. 

 

Tot slot wil ik, en dit uit naam van het bestuur ABSO/BVOS, CO-Sports 

bedanken voor de sponsoring van de leden van onze nationale ploegen junioren 

en seniors. Het is voornamelijk dank zij deze sponsoring dat onze geselecteerde 

atleten met een uniforme uitrusting ons land kunnen vertegenwoordigen. 

 

 

Met dank voor uw aandacht. 

 

 

Walter Van Krunckelsven 
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